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Vragen van de leden Van Raan en Wassenberg (beiden PvdD) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Economische 
Zaken over de stijging van CO2-uitstoot in 2016 (ingezonden 8 september 
2017). 

Vraag 1
Kent u de rapportage van het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) waarin 
wordt geconstateerd dat de CO2-uitstoot in 2016 met 1% is gestegen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het gestelde doel (25% reductie van CO2-equiva-
lentemissie in 2020 ten opzichte van de uitstoot in 1990), door de rechter 
bekrachtigd, op dit moment niet gehaald lijkt te worden, nu de reductie op 
slechts 11% staat? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de stijging van de CO2-uitstoot in het eerste kwartaal van 
2017 en de geringe daling van de CO2-uitstoot in het tweede kwartaal (0,4% 
daling, gecorrigeerd voor weerseffecten) en passen deze cijfers binnen de 
door u verwachte trend?2 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoe in de komende drie jaar de overige 14% reductie 
gerealiseerd gaat worden? Kunt u daarbij per jaar aangeven wat de te 
behalen percentagedaling moet zijn?

1 Website CBS, 4 september 2017 (https://www.cbs.nl/nl-nl/nieuws/2017/36/uitstoot-
broeikasgassen-in-2016-licht-gestegen)

2 Website CBS, 16 augustus 2017 (https://www.cbs.nl/nl-nl/nieuws/2017/33/lagere-co2-uitstoot-in-
het-tweede-kwartaal-2017)
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